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Zápisnica zo zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 22.10.2019 

 
 

Zápisnica 

zo zasadnutia obecného zastupiteľstva,  
ktoré sa konalo dňa 22.10.2019 v RKD  v Sučanoch 

 
 
Toto zasadnutie bolo zvolané na základe písomnej pozvánky zo dňa 11.10.2019. Uskutočnilo 

sa v Robotníckom kultúrnom dome so stretnutím pozvaných o 15,00 hod. v zasadačke RKD. 

 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár   -   starosta obce 
2.  Mgr. Eva Belicová  -   prednostka obecného úradu 
3.   Mgr. Lenka Žuchová  -   hlavná kontrolórka  

 
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert    
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský   
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.   
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková   -   zapisovateľka 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
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Program:  
 
1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
3. Schválenie programu 
4. Správa o plnení uznesení OcZ 
5. Zámer výstavby obaľovacej súpravy od Swietelsky – Slovakia, s.r.o. 
6. Správy z vykonaných kontrol 
7. Výročná správa obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2018 
8. Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb 
9. Prijatie úveru na financovanie časti kúpnej ceny bytového domu 40 b.j. Hradiská 
10. Stanovenie výšky nájmu v bytovom dome 40 b.j. Hradiská 
11. Dodatok č. 5 k zmluve o budúcej kúpnej zmluve so spol. SOAR SK, a.s. 
12. Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie tiarch 
na nehnuteľný majetok 
13. Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 
výstavba bytového domu 40BJ Hradiská, Športový dom, kotolňa ZŠ, optická sieť, projekt 
TSP, kompostéry, cyklocesta, obnova knižničného fondu, studnička na Hradiskách, IBV 
Hrabiny – Hubová, nákup traktora z prostriedkov enviromentálneho fondu, zámery výstavby 
spol. RRA, a.s., ai. 
14. Informácia o podaných námietkach k ÚPN-O Sučany 
15. Žiadosť o dotáciu Futbalového oddielu Tatran Sučany 
16. Zmena rozpočtu obce na rok 2019 
17. Správy z komisií OcZ 
18. Rôzne 
19. Interpelácie 
20. Záver 
 
Otvorenie 
 
Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Martin Rybár, starosta obce Sučany, 
ktorý privítal prítomných poslancov (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková). 
Skonštatoval, že obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné. Uviedol, že program zasadnutia 
obdržali prítomní v elektronickej podobe, pozvánka bola zverejnená na web-stránke obce, 
úradnej tabuli a miestnom rozhlase.   
 
 
Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 
 
p. starosta určil za zapisovateľku p. Vieru Jašekovú.  
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie určenie zapisovateľky zasadnutia obecného 
zastupiteľstva. 
 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí MUDr. Iveta Trnovská a Mgr. Róbert Kováč. 
 
Hlasovanie za schválenie návrhovej komisie v zložení  MUDr. Iveta Trnovská a Mgr. Róbert 
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Kováč: 
 
Za: 4 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (MUDr. Iveta Trnovská a Mgr. Róbert Kováč) 
 
Za overovateľov boli navrhnutí: Martin Giert, Ľubomír Kyselica. 
 
Hlasovanie za schválenie overovateľov zápisnice v zložení: Martin Giert, Ľubomír Kyselica: 
Za: 4 (Mgr. Róbert Kováč, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. 
Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 2 (Ľubomír Kyselica, Martin Giert) 
 
 
Schválenie programu 
 
p. starosta skonštatoval, že program prítomní obdržali mailom. 
 
Hlasovanie za schválenie programu: 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta sa opýtal, či má niekto návrhy na doplnenie, príp. na zmenu programu. 
 
p. Kyselica navrhol doplniť za bod 13.) „Návrh na zvýšenie platu starostu o 30 %“. 
 
Hlasovanie za schválenie doplnenia bodu  14 programu o: zvýšenie platu starostu  obce o 
30% a prečíslovanie nasledovných bodov: 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta navrhol doplnenie bodu 7.) „Dodatok správy nezávislého audítora ku 
Konsolidovanej správe za rok 2018“. 
 
Hlasovanie za schválenie doplnenia bodu 7 programu o: Dodatok správy nezávislého 
audítora k Konsolidovanej výročnej správe za rok 2018: 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
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I. prerokovalo  
zmenu programu – doplnenie bodu 7 programu o: Dodatok správy nezávislého audítora  
k Konsolidovanej výročnej správe za rok 2018  
doplnenie bodu  14 programu o: zvýšenie platu starostu  obce o 30% a prečíslovanie  
nasledovných bodov 
II. schvaľuje 
program zasadnutia obecného zastupiteľstva 
III. schvaľuje 
zmenu uvedenú v uznesení č. 147 / 2019 bod I: 
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správa o plnení uznesení obecného zastupiteľstva 
 
p. prednostka informovala, že uznesením zo zasadnutia obecného zastupiteľstva dňa 
13.9.2019 vyplynula úloha na vyvolanie spoločného stretnutia sociálneho referátu so 
zložkami Miestnej občianskej poriadkovej služby a Terénnej sociálnej práce. Ing. Bobčeková 
informovala, že spoločné stretnutie prebehlo, došlo k výmene kontaktov. Dňom 28.10.2019 
vzniká komunitné centrum, nasledujúce stretnutie bude spojené aj s účasťou pracovníčok 
Komunitného centra. 
Uznesením č. 121/2019 bola schválená žiadosť p. Kozáka. K realizácii uznesenia doposiaľ 
nedošlo, nakoľko je na p. Kozákovi, aby dal vypracovať geometrický plán, následne dôjde k 
prepisu zmluvou.  
 
p. starosta dodal, že asanácia rodinného domu na ul. 29. augusta bude zrealizovaná na 
základe spoločného cvičenia ministerstva vnútra SR v spolupráci s Dobrovoľným hasičským 
zborom Sučany. 
 
Zámer výstavby obaľovacej súpravy od Swietelsky – Slovakia, s.r.o. 
 
p. starosta uviedol, že na základe požiadavky Ing. Figuli, zástupca f. Swietelsky Slovakia, 
s.r.o., telefonickým hovorom požiadal o presunutie prerokovania zámeru výstavby 
obaľovacej sústavy na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva, nakoľko dnešného 
rokovania sa  zástupcovia firmy nemohli zúčastniť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
 I. prerokovalo 
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva  
II. berie na vedomie 
Správu o plnení uznesení Obecného zastupiteľstva  
Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie zámer 
výstavby obaľovacej súpravy od f. Swietelsky – Slovakia, s.r.o.: 
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Za: 6 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správy z vykonaných kontrol 
 
Hlavná kontrolórka informovala o výsledkoch vykonaných kontrol, podala nasledovné 
správy: 
- Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch vykonaných kontrol, 
- Informatívnu správu o výsledkoch kontroly, 
- Správu č. 13/2019 z kontroly úplnosti, správnosti interných predpisov obce a ich súladu 
s právnymi predpismi, 
- Správu č. 14/2019 z kontroly bežných výdavkov: položka 10.1.2 Ďalšie sociálne služby – 
opatrovateľská činnosť, 
- Správu č. 11/2019 z kontroly vybavovania sťažností a petícií. 
 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil MUDr. Richard Koyš. 
 
Obecné zastupiteľstvo vzalo na vedomie Správu hlavnej kontrolórky o výsledkoch 
vykonaných kontrol: 
- Informatívnu správu o výsledkoch kontroly 
- Správu č. 13/2019 z kontroly úplnosti, správnosti interných predpisov obce a ich súladu 
s právnymi predpismi, 
- Správu č. 14/2019 z kontroly bežných výdavkov: položka 10.1.2 Ďalšie sociálne služby – 
opatrovateľská činnosť 
- Správu č. 11/2019 z kontroly vybavovania sťažností a petícií: 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo odporúča upraviť smernicu  
na zabezpečenie  vybavovania sťažností a petícií o rozšírenie evidencie na najširší okruh 
prijatých podaní Fo a PO s charakterom sťažností a petícií vo všeobecnom zmysle: 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlavná kontrolórka informovala o vykonanej kontrole interných dokumentov. 
 
p. Kyselica sa opýtal, či občania žiadajú o poskytnutie opatrovateľskej služby. 
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že občan si podá žiadosť spolu s vypracovaným posudkom. Za 
poskytnutú službu platí obci, obec platí opatrovateľku. V súčasnosti sú zamestnané dve 
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opatrovateľky, v priebehu roka ich bolo sedem. 
 
p. Kyselica sa opýtal, či sú občania o tejto službe informovaní. Navrhol, aby v Sučianskych 
zvestiach bola zverejnená informácia, že obec túto službu poskytuje, aby občania mohli túto 
službu využívať. 
 
Hlavná kontrolórka dodala, že občania musia spĺňať dané podmienky, musia si dať 
vypracovať posudky.  
 
Výročná správa obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2018 
 
p. starosta informoval, že prítomní obdržali uvedený materiál v elektronickej podobe.  
 

Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Konsolidovanú 
výročnú správu obce Sučany za konsolidovaný celok za rok 2018:  
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Dodatok správy nezávislého audítora 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo berie na vedomie Dodatok  
správy nezávislého audítora k Konsolidovanej výročnej správe za rok 2018: 
 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zásady odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb 
 
MUDr. Trnovská, MPH. naniesla pripomienku k zvýšeniu odmeňovania zapisovateľky za 
mimoriadne zasadnutie obecného zastupiteľstva a k odmene za vydanie Sučianskych zvestí. 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavila Mgr. Ďaďová. 
 
Hlasovanie za schválenie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schválilo Zásady 
odmeňovania poslancov Obecného zastupiteľstva v Sučanoch a ďalších osôb s pripomienkou 
zmeny výšky odmeny zapisovateľky obecného zastupiteľstva na 40,- Eur za neplánované 
zasadnutie OZ a úpravy pojmu “člen redakčnej rady NSZ” na “členovia redakčnej rady 
NSZ”: 
Za: 7 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Mgr. Ďaďová) 
 
Prijatie úveru na financovanie časti kúpnej ceny bytového domu 40 b.j. Hradiská 
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p. prednostka informovala o ponukách na prijatie úveru zo Slovenskej sporiteľne, a.s. a 
Všeobecnej úverovej banky. Primabanka ponuku na prijatie úveru nezaslala.  
Uvedené ponuky boli prehodnotené ekonomickou komisiou. 
 
p. Kyselica uviedol, že sa prikláňa k ponuke Slovenskej sporiteľne vzhľadom k tomu, že vo 
Všeobecnej úverovej banke by bolo potrebné otvárať nový účet.  
 
Hlavná kontrolórka prečítala stanovisko k prijatiu úveru.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým: 
I. prerokovalo 
prijatie úveru vo výške 262.369,88 € 
II.berie na vedomie stanovisko hlavnej kontrolórky obce k prijatie úveru od Slovenskej 
sporiteľne a.s. vo výške 262.369,88 €  
III. schvaľuje  
prijatie úveru vo výške 262.369,88 € od Slovenskej sporiteľne a.s. na realizáciu projektu 
„Stavebné úpravy a nadstavba nájomného BD Hradiská 40 b.j., Sučany“ s účelom najmä 
financovania neoprávnených výdavkov, kúpnej ceny pozemkov, stavby a technickej 
vybavenosti a na spolufinancovanie spoluúčasti obce na oprávnených výdavkoch 
IV. poveruje 
starostu obce podpisom Zmluvy o úvere, vrátane všetkých úkonov potrebných k čerpaniu 
úveru: 
Za: 8 (Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, 
MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. 
 
Stanovenie výšky nájmu v bytovom dome 40 b.j. Hradiská 
 
Mgr. Pecková uviedla, že ekonomická komisia odporúča schváliť nájomné vo výške 3,80 
€/m2. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje výšku nájomného 
v bytovom dome 40BJ Hradiská na sumu 3,80 € / m2: 
Za: 9 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Dodatok č. 5 k zmluve o budúcej kúpnej zmluve so spol. SOAR SK, a.s. 
 
p. starosta uviedol, že dodatok č. 5 musí byť vypracovaný na základe toho, že uvedené 
položky neboli v minulosti známe. Tieto bolo potrebné upresniť ku kúpe priestorov aj v rámci 
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stavebného povolenia. 
 
p. prednostka uviedla, že v čase, keď sa pripravovala zmluva o budúcej zmluve zo strany 
obce, išla do súťažných podmienok ako blankozmluva. Bolo to vysúťažené, následne 
stavebník získal stavebné povolenie, kde boli už iné čísla stavebných objektov, preto tento 
dodatok reflektuje na stavebné povolenie. Sumy pôvodných objektov boli rozpočítané – 
kanalizácia bola rozpočítaná na tri objekty. Predmetom dodatku je zosúladenie so stavebným 
povolením. 
 
Stavebná komisia doporučuje schváliť dodatok č. 5 k zmluve o budúcej zmluve so spol. 
SOAR SK, a.s. 
 
Do diskusie sa nikto neprihlásil. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje Dodatok č. 5 
k zmluve o budúcej kúpnej zmluve so spol. SOAR sk, a.s., zosúladenie predmetov kúpy 
s vydaným stavebným povolením: 
Za: 9 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie 
tiarch na nehnuteľný majetok 
 
p. starosta informoval o nadobudnutí nehnuteľností v zmysle dodatku č. 5. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo 
nadobudnutie nasledovných nehnuteľností na základe Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve 
uzatvorenej medzi Obcou Sučany  IČO 00 316 938 a firmou SOAR sk, a.s., IČO 50 442 201, 
Pri Rajčianke 49, 010 01 Žilina dňa 12.10.2017:  
 a) stavba – bytový dom so súp. č. 879, postavená na pozemku parc. č. 1905/2; druh pozemku: 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 697 m2, parc. reg. C za kúpnu cenu vo výške 1.796 
052,00 € bez DPH (1.496 710,00 € bez DPH), 
b) pozemok parc. č. 1905/2, zastavané plochy a nádvoria o výmere 697 m2, parc. reg. C; za 
kúpnu cenu vo výške 2.289,65 Eur s DPH 
c) pozemok parc. č. 1905/44, zastavané plochy a nádvoria o výmere 3.044 m2, parc. reg. C; za 
kúpnu cenu vo výške 9.999,54 Eur s DPH 
d) pozemku parc. č. 1905/74, zastavané plochy a nádvoria o výmere 866 m2, parc. reg. C; za 
kúpnu cenu vo výške 2.840,35 Eur s DPH 
ako aj vystavanú technickú vybavenosť v nasledovnom rozsahu:  

   SO 08 STL pripojovací plynovod  
         SO 03 vodovodná prípojka  
         SO 04 kanalizačná prípojka  
         SO 05 dažďová kanalizácia  
         SO 06 dažďová kanalizácia zo strechy  
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         SO 02 komunikácie, parkoviská a spevnené plochy  
 SO 10 verejné osvetlenie  

postavenej na C KN parc. č. 1905/2, 1905/44, 1905/74 nachádzajúci sa v katastrálnom území 
Sučany, obci Sučany, okrese Martin, zapísaných v katastri nehnuteľností na liste vlastníctva č. 
4362, vedenom  Okresným úradom Martin“ 
pričom  

- kúpna cena za SO 08 STL pripojovací plynovod je vo výške 31 413,44 € s DPH (26 177,87 
€ bez DPH), 

- kúpna cena za SO 03 vodovodná prípojka je vo výške 40 425,48 € s DPH (33 687,90 € bez 
DPH),  

- kúpna cena za SO 04 kanalizačná prípojka je vo výške 28.513,64 € s DPH 
- kúpna cena za SO 05 dažďová kanalizácia zo spevnených plôch + ORL je vo výške 73.500 

€ s DPH 
- kúpna cena za SO 06 dažďová kanalizácia zo strechy je vo výške 15.500 € s DPH 
- kúpna cena za SO 02 komunikácie, parkoviská a spevnené plochy je vo výške 165 255,32 € 

s DPH   (137 712,77 € bez DPH) pričom pozostáva z nasledovných častí: 
a) kúpna cena za prístupovú komunikáciu + chodníky vo výške 89.304,90 € s DPH,  
b) kúpna cena za odstavené plochy 50 miest vo výške 66.154,08 € s DPH, 
c) kúpna cena za spevnené plochy pre TKO vo výške 2.296,34 € s DPH 

- kúpna cena za SO 10 verejné osvetlenie je vo výške 7500 €  s DPH 
II. schvaľuje 
nadobudnutie nasledovných nehnuteľností na základe Zmluvy o budúcej kúpnej zmluve 
uzatvorenej medzi Obcou Sučany  IČO 00 316 938 a firmou SOAR sk, a.s., IČO 50 442 201, 
Pri Rajčianke 49, 010 01 Žilina dňa 12.10.2017:  
 a) stavba – bytový dom so súp. č. 879, postavená na pozemku parc. č. 1905/2; druh pozemku: 
zastavané plochy a nádvoria, o výmere 697 m2, parc. reg. C za kúpnu cenu vo výške 1.796 
052,00 € bez DPH (1.496 710,00 € bez DPH), 
b) pozemok parc. č. 1905/2, zastavané plochy a nádvoria o výmere 697 m2, parc. reg. C; za 
kúpnu cenu vo výške 2.289,65 Eur s DPH 
c) pozemok parc. č. 1905/44, zastavané plochy a nádvoria o výmere 3.044 m2, parc. reg. C; za 
kúpnu cenu vo výške 9.999,54 Eur s DPH 
d) pozemku parc. č. 1905/74, zastavané plochy a nádvoria o výmere 866 m2, parc. reg. C; za 
kúpnu cenu vo výške 2.840,35 Eur s DPH 
ako aj vystavanú technickú vybavenosť v nasledovnom rozsahu:  

   SO 08 STL pripojovací plynovod  
         SO 03 vodovodná prípojka  
         SO 04 kanalizačná prípojka  
         SO 05 dažďová kanalizácia  
         SO 06 dažďová kanalizácia zo strechy  
         SO 02 komunikácie, parkoviská a spevnené plochy  

  SO 10 verejné osvetlenie  
postavenej na C KN parc. č. 1905/2, 1905/44, 1905/74 nachádzajúci sa v katastrálnom území 
Sučany, obci Sučany, okrese Martin, zapísaných v katastri nehnuteľností na liste vlastníctva č. 
4362, vedenom  Okresným úradom Martin“ 
pričom  
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- kúpna cena za SO 08 STL pripojovací plynovod je vo výške 31 413,44 € s DPH (26 177,87 
€ bez DPH), 

- kúpna cena za SO 03 vodovodná prípojka je vo výške 40 425,48 € s DPH (33 687,90 € bez 
DPH),  

- kúpna cena za SO 04 kanalizačná prípojka je vo výške 28.513,64 € s DPH 
- kúpna cena za SO 05 dažďová kanalizácia zo spevnených plôch + ORL je vo výške 73.500 

€ s DPH 
- kúpna cena za SO 06 dažďová kanalizácia zo strechy je vo výške 15.500 € s DPH 
- kúpna cena za SO 02 komunikácie, parkoviská a spevnené plochy je vo výške 165 255,32 € 

s DPH   (137 712,77 € bez DPH) pričom pozostáva z nasledovných častí: 
a) kúpna cena za prístupovú komunikáciu + chodníky vo výške 89.304,90 € s DPH,  
b) kúpna cena za odstavené plochy 50 miest vo výške 66.154,08 € s DPH, 
c) kúpna cena za spevnené plochy pre TKO vo výške 2.296,34 € s DPH 

- kúpna cena za SO 10 verejné osvetlenie je vo výške 7500 €  s DPH 
Za: 9 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Žiadosť p. Vladimíra Ďuríčka o prenájom priestorov domu smútku 
 
Stavebná komisia konštatuje, že obec nie je oprávnená postupovať spôsobom priameho 
prenájmu svojho majetku. V prípade, že sa obec rozhodne ponúknuť priestory v Dome 
smútku do  prenájmu, bude vyhlásená verejná obchodná súťaž v zmysle zákona č 138/1991 
z.z. a Zásad hospodárenia s majetkom obce. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť 
Vladimíra Ďuríčka o prenájom priestorov v Dome smútku č.s. 1030/21: 
Za: 9 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0  
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil Ing. Marián Dianovský. 
 
Žiadosť občanov z ul. "vedľa Fatranskej“ (p. Staňo, p. Košút, p. Košútová, p. Čieško, p. 
Gašparík, p. Gašparíková) 
 
K spoločnej žiadosti občanov, ktorí ako prístupovú cestu k svojim nehnuteľnostiam používajú 
neoficiálnu “odbočku“ z miestnej komunikácie ul. Fatranská cesta stavebná komisia 
konštatuje, že používaný „vjazd“ nikdy nebol povolený ani vybudovaný obcou Sučany. 
Stavby nehnuteľností  boli občanom povolené s tým, že na vjazd, ako i vedenie inžinierskych 
sietí použijú ulicu Hradiskú. Z tohoto dôvodu obec Sučany neplánuje výstavbu takejto 
komunikácie ani vykonávanie jej údržby.  
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo neschvaľuje žiadosť občanov 
z ul. "vedľa Fatranskej“ (p. Staňo, p. Košút, p. Košútová, p. Čieško, p. Gašparík, p. 
Gašparíková)  o vyjadrenie k prístupu, predmetom ktorej je žiadosť o zriadenie vecného 
bremena prejazdu cez pozemok parc. 4694/1, k.ú. Sučany, zakreslenie cesty na pozemku, 
spevnenie a zimná údržba cesty a odvedenie dažďovej vody: 
Za: 9 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. 
Richard Koyš, Mgr. Ďaďová) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Dianovský) 
 
Kamila Koyšová, žiadosť o odpredaj časti pozemku parc. č. KN 1998 v k.ú. Sučany 
 
p. starosta informoval o žiadosti p. Kamily Koyšovej o odpredaj časti pozemku KN 1998 k.ú. 
Sučany vo vlastníctve obce. Stavebná komisia sa žiadosťou zaoberala, odborné stanovisko 
poskytne po vykonaní miestnej obhliadky.  
p. starosta uviedol, že sa jedná o pozemok za Robotníckym kultúrnym domom zo severo-
východnej časti, kde pozemok predeľuje cesta všetky pozemky od Robotníckeho kultúrneho 
domu k rampám k Starej hradskej.  
Dodal, že je potrebné dbať na to, aby nedošlo k zamedzeniu prístupu k Robotníckemu 
kultúrnemu domu.  
 
Priestor pre verejnosť /16,40 hod./ 
 
Z verejnosti sa do diskusie nikto neprihlásil. 
 
Prevody, nájmy, výpožičky a nadobúdanie nehnuteľného majetku obce a zriadenie 
tiarch na nehnuteľný majetok 
 
Zmluva o výpožičke – Tatran Sučany 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
I. prerokovalo 
Návrh zmluvy o výpožičke (štvorkolka 1 ks, snehová radlica k štvorkolke 1 ks, metla 
k štvorkolke na zametanie MFI 1 ks, traktor XT 200 HD/TCX 102 hydreo/1 ks , traktor 
XHXY 240 1 ks , 4 ks drev. sed. súprava /po 1 stole + 2 lavice/, kompresor na pivo 1 ks, 
chladnička  DF 142 2 ks, kade namáčacie 2 ks, práčka A++ 1 000 otáč., 7kg 1 ks, krovinorez 
OLEJOMAT 746 T v. č. 1805475544 1 ks, plechový kontajner na náradie umiestnený pri 
kuchyni ZŠ 1 ks, drevený predajný stánok 1 ks a kontajnerové šatne vyhotovené spol. BTI 
s.r.o. na základe zmluvy o dielo č. 93/2018 na pozemku KN C 1342/27 kat. územie Sučany) 
s Futbalovým oddielom Tatran Sučany 
II. schvaľuje 
Výpožičku predmetov: štvorkolka 1 ks, snehová radlica k štvorkolke 1 ks, metla k štvorkolke 
na zametanie MFI 1 ks, traktor XT 200 HD/TCX 102 hydreo/1 ks , traktor XHXY 240 1 ks , 
4 ks drev. sed. súprava /po 1 stole + 2 lavice/, kompresor na pivo 1 ks, chladnička  DF 142 2 
ks, kade namáčacie 2 ks, práčka A++ 1 000 otáč., 7kg 1 ks, krovinorez OLEJOMAT 746 T v. 
č. 1805475544 1 ks, plechový kontajner na náradie umiestnený pri kuchyni ZŠ 1 ks, drevený 
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predajný stánok 1 ks a kontajnerové šatne vyhotovené spol. BTI s.r.o. na základe zmluvy 
o dielo č. 93/2018 na pozemku KN C 1342/27 kat. územie Sučany pre Futbalový oddiel 
Tatran Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je športový oddiel, 
ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany: 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Ďaďová, Ing. Marián Dianovský) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Na zasadnutie obecného zastupiteľstva sa dostavil JUDr. Miroslav Miert. 
 
Zmluva o výpožičke – nové  futbalové ihrisko 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo schvaľuje 
I. prerokovalo 
Návrh zmluvy o výpožičke (nové futbalové ihrisko: pozemok parc.č. 1342/2 o výmere 
15.762m2, druh pozemku: ostatné plochy /spolu s príslušenstvom: parkovisko, oplotenie, 2ks 
prefabrikovaná garáž, unimobunka, 2ks striedačky, drevená bunka pokladne, tribúna/, 
nachádzajúce sa v kat.územie Sučany, a vyčlenené priestory na 1. poschodí a v suteréne: 
spoločné WC, šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť 
a miestnosť v suteréne nachádzajúce sa v stavbe so súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň)  
s Futbalovým oddielom Tatran Sučany 
II. schvaľuje 
Výpožičku majetku: nové futbalové ihrisko: pozemok parc.č. 1342/2 o výmere 15.762m2, 
druh pozemku: ostatné plochy /spolu s príslušenstvom: parkovisko, oplotenie, 2ks 
prefabrikovaná garáž, unimobunka, 2ks striedačky, drevená bunka pokladne, tribúna/, 
nachádzajúce sa v kat.územie Sučany, a vyčlenené priestory na 1. poschodí a v suteréne: 
spoločné WC, šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť 
a miestnosť v suteréne nachádzajúce sa v stavbe so súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň 
pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je 
športový oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany: 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. VeronikaĎaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zmluva o výpožičke – knižnica, Jednota dôchodcov Slovenska 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh zmluvy o výpožičke (časť budovy „Knižnica a Klub dôchodcov“ so súp. č. 158 
postavenej na pozemku parc. č. 763,  038 52 Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom 
Okresným úradom Martin, a to, spoločenská miestnosť na ľavej strane od vstupu do budovy 
a vestibul, kuchynka, sociálne zariadenia) so Základnou organizáciou Jednoty dôchodcov na 
Slovensku Sučany 
 
II. schvaľuje 
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Výpožičku predmetu: časť budovy „Knižnica a Klub dôchodcov“ so súp. č. 158 postavenej 
na pozemku parc. č. 763,  038 52 Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným 
úradom Martin, a to, spoločenská miestnosť na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, 
kuchynka, sociálne zariadenia pre Základnú organizáciu Jednoty dôchodcov na Slovensku 
Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je organizácia, ktorá 
zabezpečuje kultúrnu, osvetovú a vzdelávaciu činnosť pre dôchodcov v obci Sučany.  
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. VeronikaĎaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zmluva o výpožičke kolkárne 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh zmluvy o výpožičke (stavba so súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, postavenej 
na pozemku parc.č. 1342/7, kat. územie Sučany evidovanej na LV č. 1881 vedenom 
Okresným úradom Martin, okrem: a) stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí a b) 
vyčlenených priestorov na 1. poschodí a v suteréne: spoločné WC, šatňa pre hostí, šatňa 
rozhodcov, rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne) s Kolkárskym 
klubom Tatran Sučany. 
II. schvaľuje 
Výpožičku predmetu: stavba so súp. číslom 1212, popis stavby Kolkáreň, postavenej na 
pozemku parc.č. 1342/7, kat. územie Sučany evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným 
úradom Martin, okrem: a) stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí a b) vyčlenených 
priestorov na 1. poschodí a v suteréne: spoločné WC, šatňa pre hostí, šatňa rozhodcov, 
rozhlasová miestnosť, klubová miestnosť a miestnosť v suteréne pre Kolkársky klub Tatran 
Sučany z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je športový oddiel, ktorý 
zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany.  
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. VeronikaĎaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zmluva o výpožičke – Stolnotenisový oddiel 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh zmluvy o výpožičke (stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí stavby so súp. číslom 
1212, popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, 
evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, vyčlenené priestory na 2. 
poschodí: miestnosť šatne stolný tenis a rozhlasová miestnosť, a vyčlenené priestory na 2. 
poschodí: spoločné WC muži  a spoločné priestory chodieb a schodíšť) s TJ Tatran Sučany 
Stolnotenisový oddiel. 
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II. schvaľuje 
Výpožičku predmetu: stolnotenisová miestnosť na 1. poschodí stavby so súp. číslom 1212, 
popis stavby Kolkáreň, kat. územie Sučany, postavenej na pozemku parc.č. 1342/7, 
evidovanej na LV č. 1881 vedenom Okresným úradom Martin, vyčlenené priestory na 2. 
poschodí: miestnosť šatne stolný tenis a rozhlasová miestnosť, a vyčlenené priestory na 2. 
poschodí: spoločné WC muži  a spoločné priestory chodieb a schodíšť pre TJ Tatran Sučany 
Stolnotenisový oddiel z dôvodu hodného osobitného zreteľa: vypožičiavateľ je športový 
oddiel, ktorý zabezpečuje a reprezentuje športovú činnosť v obci Sučany.  
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. VeronikaĎaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zmluva o výpožičke – Sučianka 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh zmluvy o výpožičke (časť budovy „Knižnica a Klub dôchodcov“ so súp. č. 158 
postavenej na pozemku parc. č. 763,  038 52 Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom 
Okresným úradom Martin, a to, spoločenská miestnosť na ľavej strane od vstupu do budovy 
a vestibul, kuchynka, sociálne zariadenia) so Sučianka, IČO: 42223652. 
II. schvaľuje 
Výpožičku predmetu: časť budovy „Knižnica a Klub dôchodcov“ so súp. č. 158 postavenej 
na pozemku parc. č. 763,  038 52 Sučany, zapísanej na LV č. 1881, vedenom Okresným 
úradom Martin, a to, spoločenská miestnosť na ľavej strane od vstupu do budovy a vestibul, 
kuchynka, sociálne zariadenia pre Sučianka, IČO: 42223652 z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa: vypožičiavateľ je hudobno-spevácky súbor, ktorý zabezpečuje a reprezentuje 
kultúrnu činnosť v obci Sučany.  
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. VeronikaĎaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Žiadosť o predĺženie nájmu – Končeková 
 
p. Končeková mala nedoplatky, ktoré už boli vyrovnané. Vysťahovala sa, podala žiadosť o 
predĺženie nájmu, ktorú prerokovala bytová komisia, ktorá doporučuje žiadosti vyhovieť. Bol 
schválený depozit 300 €, ktorý už bol zaplatený. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Žiadosť p. Marcely Končekovej o uzatvorenie nájomnej zmluvy na byt na ulici Pri Váhu 
477/7/A od 1.11.2019 
II. schvaľuje 
Uzatvorenie nájomnej zmluvy na byt na ulici Pri Váhu 477/7/A pre p. Marcelu Končekovú 
od 1.11.2019 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
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Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. VeronikaĎaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 
Informácia o projektoch a realizácii investičných zámerov v obci (komunitné centrum, 
výstavba bytového domu 40BJ Hradiská, Športový dom, kotolňa ZŠ, optická sieť, 
projekt TSP, kompostéry, cyklocesta, obnova knižničného fondu, studnička na 
Hradiskách, IBV Hrabiny – Hubová, nákup traktora z prostriedkov enviromentálneho 
fondu, zámery výstavby spol. RRA, a.s., ai., Športový dom, kotolňa ZŠ, optická sieť, 
projekt TSP, kompostéry, cyklocesta, obnova knižničného fondu, studnička na 
Hradiskách, IBV Hrabiny – Hubová, nákup traktora z prostriedkov enviromentálneho 
fondu, zámery výstavby spol. RRA, a.s., ai. 
 
Komunitné centrum 
 
p. starosta informoval o spustení projektu Komunitného centra a obsadení troch pracovných 
miest od 28.10.2019. Prvá fáza (4dni) bude hradená obcou, druhá fáza nabieha plynulo. 
Pracovníčky komunitného centra budú zapojené do problematiky sociálnej práce v spolupráci 
s Miestnou občianskou poriadkovou službou a Terénnou sociálnou prácou. Dochádza k 
zlepšeniu spolupráce vzájomnou komunikáciou.  
 
Výstavba bytového domu 40BJ Hradiská 
 
p. starosta informoval, že bola vykonaná obhliadka. Montujú sa kuchynské linky, robia sa 
vonkajšie úpravy komunikácie a chodníkov, urobí sa asanácia nevyužiteľných budov. Optická 
sieť je privedená, prebehnú ešte ďalšie jednania.  
 
p. prednostka informovala, že bol spracovaný poradovník na byty, obec zverejní konkrétny 
inzerát s výmerami bytov a výškou nájmu. Byty sú naplnené.  
Zamestnanec správy majetku poradovník zaktualizuje, doplní žiadosti. Na nasledujúcom 
zasadnutí v decembri 2019 bude stanovený definitívny poradovník.  
 
p. starosta doplnil, že spomedzi nájomníkov hľadal osobu, ktorá by sa starala o kotolňu a 
filtre. p. Tomáš Hradil bol ochotný túto činnosť vykonávať, čo mu bude zohľadnené vo výške 
nájmu. Kolaudácia prebehne 31.1.2020. 
 
p. Kyselica sa opýtal, kedy sa budú môcť občania do nového bytového domu presťahovať. 
 
p. prednostka odpovedala, že sa podpíše kúpna zmluva a prebehne návrh na vklad do katastra 
nehnuteľností. Predpoklad je v mesiacoch január/február 2020. 
 
Športový dom 
 
p. starosta informoval, že na základe žiadosti skupiny piatich poslancov obecného 
zastupiteľstva bola vykonaná obhliadka objektu. Na rekonštrukciu budovy je možné čerpať 
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úver zo Štátneho fondu rozvoja bývania, prestavať ju na bytové priestory. Je na obecnom 
zastupiteľstve, či sa bude vo veci ďalej konať.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že úvery zo Štátneho fondu rozvoja bývania sú návratnými 
zdrojmi, je potrebné ich splácať. Tieto úvery sa nezarátavajú do dlhovej zaťaženosti obce, iba 
k splátkam.  
 
p. starosta dodal, že by sa jednalo o 1 mil. € na rekonštrukciu budovy, prerobila by sa na 
bytové jednotky. 
 
Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD. uviedol, že takáto rekonštrukcia budovy by nesplnila účel.  
 
p. prednostka povedala, že vzhľadom na maximálnu mieru dlhovej zaťaženosti je nutné 
uvažovať s úverom zo Štátneho fondu rozvoja bývania.  
 
Diskusia: MUDr. Koyš, Doc. Ing. Bulej, PhD., Mgr. Kováč 
 
MUDr. Koyš uviedol, že je potrebné udržať budovu v kondícii, problémový je stav okien. Je 
potrebné uvažovať s prestavaním na ubytovňu, nie na bytový dom.  
 
Doc. Ing. V. Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa zaoberala riešením účelu využitia 
budovy športového domu. Na časti ihriska je možné zriadiť parkovacie plochy, ihrisko 
revitalizovať. Najskôr je potrebné určiť účel, potom realizovať rekonštrukciu. Dodal, že to je 
vec verejnej mienky. 
 
p. prednostka odpovedala, že na web-stránke obce je zriadená anketa, kde sa občania môžu 
vyjadriť.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že prestavba na obytný dom nie je riešením, mal by byť zachovaný 
pôvodný účel budovy. Navrhol, aby pri voľbách 29.2.2020 bolo vykonané obecné 
referendum, kde občania vyjadria svoj názor. 
 
p. starosta navrhol, aby jednotlivé komisie sa zaoberali riešením smerovania tejto budovy.  
 
JUDr. Miert informoval, že ekonomická komisia sa problematikou zaoberala. Bolo podaných 
viac názorov. Uviedol, že si nemyslí, že by bola vhodná prestavba na bytové jednotky,  
vytratí sa tak verejno-prospešný účel. Bola by vhodná prestavba na internát pre žiakov 
gymnázia s tým, že na spodnom podlaží sa urobí sála. 
 
p. prednostka uviedla, že čo sa týka obecného referenda, buď bude potrebné stanoviť iný 
termín alebo upraviť prijaté VZN o organizácii miestneho referenda, kde je určený 1 volebný 
obvod, 1 volebný okrsok – Robotnícky kultúrny dom.  
 
p. starosta uviedol, že nemusí byť obecné referendum, môže sa vychádzať z výsledkov 
ankety.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že na prestavbu budovy na internát Štátny fond rozvoja bývania 
neposkytne prostriedky, na ubytovňu áno.  
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Prítomní sa dohodli na zrealizovaní ankety. 
 
p. Kyselica uviedol, že je možné doplniť aj ďalšiu otázku.  
 
Kotolňa ZŠ 
 
p. starosta informoval o vyriešení problému úniku vody v ZŠ SNP, a o výsledku verejného 
obstarávania na rekonštrukciu kotolne ZŠ a zahájení stavebných prác. 
Odbor školstva prispel 65 tis. €. Je možné, že budúci rok ešte niečo prispejú.  
 
Kompostéry 
 
p. starosta informoval, že trikrát prebehlo výberové konanie. K dnešnému dňu nie je 
vydaných 169 ks kompostérov. Vzišli aj požiadavky na kompostéry od občanov z výstavby 
„Slnečné Hrabiny“ ako aj od obyvateľov z bytových domov. 
Žiadosť o platbu bola schválená a uhradená vo výške 76 tis. €. Dňa 18.10.2019 bola 
schválená záverečná monitorovacia správa. 
 
Hlavná kontrolórka dodala, že kompostéry sú vydávané na základe zmluvy o výpožičke.  
 
Optická sieť 
 
p. starosta informoval, že stavba sa realizuje na Prefe, v Hrabinách, Hradiská sú dokončené. 
Postupne pripájajú občanov na optickú sieť. Podľa harmonogramu prác už mali realizovať 
stavbu v Okáloch. Musia ukončiť Partizánsku ulicu. Prebiehajú jednania, ako ďalej s 
obnovou chodníkov, špecifikujú sa šírky chodníkov, ktoré je potrebné dokončiť riadne v 
plnom profile, aby sa k tomu nebolo potrebné vracať. Dodal, že dnes dostal Dohodu o 
jednorazovej finančnej náhrade vo výške 7 tis. €. Rozhodnutie bude na obecnom 
zastupiteľstve, ako sa s daným problémom popasuje. 
 
Diskusia: Doc. Ing. Bulej, PhD., MUDr. Koyš, Mgr. Ďaďová 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa uvedenou problematikou zaoberala.  
Pre optimálne uvedenie rozkopávok do pôvodného stavu na miestnych komunikáciách v obci 
navrhuje, aby sa chodníky pre peších asfaltovali v celom svojom profile (vykoná Slovak 
Telekom v rozsahu nasčítaných plôch vykonaných rozkopávok na obcou určených miestach). 
V miestach, ktoré sa nebudú finálne povrchovo upravovať (asfaltovať, resp. dláždiť) vykoná 
Telekom zhutnenie.) 
 
p. Kyselica uviedol, že Slovak Telekom robí pás v šírke 30 cm a dĺžke 10 m. Ideálne by bolo 
do budúcna položenie zámkovej dlažby.  
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že jedna vec je položenie chodníka, druhá jeho následná 
údržba. 
 
MUDr. Koyš skonštatoval, že 30 m chodníka rozkopú, 10 opravia. Firma Slovak Telekom 
robí obchod, bude zarábať na poskytovaní služieb občanom. Na chodníkoch vznikne škoda, z 
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ktorej 2/3 bude hradiť obec.  
 
p. starosta odpovedal, že aj mesto Vrútky malo požiadavku na realizáciu chodníkov v plnom 
profile, Slovak Telekom upustil od realizácie stavby.  
 
p. starosta informoval o výzve Stredoslovenskej distribučnej na odstránenie zariadení obce z 
podperných bodov. Na týchto sú umiestnené zariadenia f. Martico.  
 
Mgr. Ďaďová uviedla k oprave chodníkov, že pred Farským úradom E.C.A.V. sa zámková 
dlažba pri realizácii sietí rozobrala a spätne položila, malo to svoj význam. 
 
p. starosta uviedol, že v Hrabinách občania rozkopanie nedovolili, následne prišli s 
požiadavkou na zavedenie optického kábla. Tento im Slovak Telekom natiahne vzduchom. 
 
p. prednostka uviedla, že 12.12.2019 sa na zasadnutí obecného zastupiteľstva bude 
schvaľovať rozpočet, kde bude potrebné vyčleniť finančné prostriedky na rekonštrukciu 
chodníkov. 
 
Cyklocesta 
 
p. starosta uviedol, že sa uvažuje so zriadením cyklocesty od ul. 1. mája smerom na 
priemyselnú zónu. Sú tam dva pozemky ŽSR (na tieto bude uzavretá zmluva o nájme) a časť 
je Slovenského pozemkového fondu. Bolo by vhodné ísť do projektu, získať finančné 
prostriedky vo výške 20.500 € s 5% spoluúčasťou obce. 
 
p. prednostka dodala, že projekt zahŕňa aj verejné osvetlenie, aby došlo k zvýšeniu 
bezpečnosti cyklistov. V spolupráci so stavebným úradom bol vybratý úsek vhodný pre danú 
výzvu.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
 - predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Ministerstva dopravy a výstavby z výzvy „A“ na 
vypracovanie projektovej dokumentácie na výstavbu, zmenu stavby, stavebné úpravy alebo 
rekonštrukciu cyklistickej komunikácie „Cyklistická cestička: Sučany – Priemyselná zóna 
Sučany “ 
-   zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 1025 EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške  20 500 
EUR 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu  
II. schvaľuje :  
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Ministerstva dopravy a výstavby z výzvy “A” na 
vypracovanie projektovej dokumentácie na výstavbu, zmenu stavby, stavebné úpravy alebo 
rekonštrukciu cyklistickej komunikácie „Cyklistická cestička: Sučany – Priemyselná zóna 
Sučany “ 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 

       - zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 1025 EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške  20 500 
EUR 
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- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu  
Za: 8 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Ľubomír Kyselica,  Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter 
Belica, Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. 
Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 (MUDr. Trnovská, MPH., Mgr. Kováč, Ing. Dianovský) 
 
Projekt legionárov 
 
p. starosta informoval o žiadosti obce Jasenná, Česká republika, o pokračovanie v projekte 
Legionárov. Obci Sučany nevzniknú žiadne finančné záväzky, obec Jasenná zaplatí zájazd v 
obci Sučany i do obce Jasenná, v Sučanoch bude zriadená tabuľa Legionárov. V piatok sa 
zúčastnia návštevy 3 zástupcovia obce Jasenná v Sučanoch. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo:  
partnerstvo obce Sučany a Mikroregiónu Vizovicko, ktorého súčasťou je aj obec Jasenná pri 
projekte „ Legionářskými chodníčky v moravsko-slovenském pomezí“ a podpisovanie 
potrebných dokumentov súvisiacich s projektom „ Legionářskými chodníčky v moravsko-
slovenském pomezí“ starostom obce Sučany. 
II. schvaľuje :  
partnerstvo obce Sučany a Mikroregiónu Vizovicko, ktorého súčasťou je aj obec Jasenná pri 
projekte „Legionářskými chodníčky v moravsko-slovenském pomezí“  
III. poveruje: 
starostu obce k podpísaniu potrebných dokumentov súvisiacich s projektom„ Legionářskými 
chodníčky v moravsko-slovenském pomezí“. 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zámer výstavby spol. RRA, a.s. 
 
Zámer RRA – sídlisko Prefa/reštaurácia Kamzík 
p. starosta informoval, že priestor bol v minulosti vyčlenený na výstavbu bytového domu. 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia prerokovala zámer výstavby bytového 
domu na parc. Č. KN 2115/1, odporučila investičný zámer schváliť.  
Mgr. Kováč uviedol, že je tam nízky počet parkovacích miest.  
p. Kyselica uviedol, že spoločnosť odkúpi pozemok, postaví bytovku a bude prenajímať 
alebo predávať byty.   
p. starosta uviedol, že sa nejedná o obecný pozemok. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
investičný zámer spoločnosti RRA, a.s. Žilina, IČO 52 478 424 na pozemku KN 2115/1 
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katastrálne územie Sučany. 
II. schvaľuje :  
investičný zámer spoločnosti RRA, a.s. Žilina, IČO 52 478 424 na pozemku KN 2115/1 
katastrálne územie Sučany z dôvodu súladu zámeru  s platným územných plánom. 
Za: 10 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr. Iveta  
Trnovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, JUDr.  
Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš) 
Zdržal sa:  1 (Ľubomír Kyselica) 
Proti:          0   
 
Zámer RRA – IBV Diely  
 
JUDr. Miert uviedol, že stavebná komisia uvedený zámer IBV prerokovala, odkázala 
stavebníka na Dopravný inšpektorát doriešiť štúdiu napojenia. Komisia neodporúča schváliť 
zámer v predloženej podobe, nakoľko nie je doriešená prístupová komunikácia k IBV. 
 
p. starosta uviedol, že v územnom pláne sa uvažuje so zriadením kruhového objazdu v danej 
lokalite, neuvažuje s prístupom z ul. Jilemnického k IBV. 
Dodal, že ekonomická komisia taktiež neodporúča schváliť investičný zámer. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo 
investičný zámer spoločnosti RRA, a.s. Žilina, IČO 52 478 424, IBV Diely na pozemkoch 
KN 3245, 3246 katastrálne územie Sučany. 
II.  neschvaľuje :  
investičný zámer spoločnosti RRA, a.s. Žilina, IČO 52 478 424, IBV Diely na pozemkoch 
KN 3245, 3246 katastrálne územie Sučany z dôvodu nevyhovujúceho dopravného napojenia. 
Za: 0 
Zdržal sa:  11 (Mgr. Veronika Ďaďová, Mgr. Róbert Kováč, Ing. Marián Dianovský, MUDr.  
Iveta Trnovská, MPH., Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Gabriela Pecková, Martin Giert, 
JUDr. Mgr. Peter Belica, JUDr. Miroslav Miert, MUDr. Richard Koyš, Ľubomír Kyselica) 
Proti:          0   
 
Žiadosť o poskytnutie dotácie Enviromentálneho fondu  
 
p. starosta informoval, že je možnosť získať finančné prostriedky prostredníctvom projektu 
na podporu ovzdušia, výstavbu vodozádržných zariadení. 
- činnosť C1 – rieši triedený zber komunálneho odpadu (možné zakúpiť traktor, nakladač). 
Jedna podmienka nevyhovuje, že v regióne obce nesmie byť skládka, je tu EBA, čo by mohol 
byť problém. 
- činnosť A3 – rieši možnosť zakúpenia vozidla na čistenie komunikácií, výsadba zelene 
Termín podania projektu je do 31.10.2019. 
Päťpercentná spoluúčasť obce na projekte predstavuje 3 tis. €. Zámer bol prerokovaný 
ekonomickou a stavebnou komisiou.  
 
Rozprava: Mgr. Kováč, Ing. Dianovský 
 
Mgr. Kováč sa opýtal, prečo Multicar nevidieť nikde.  
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p. starosta odpovedal, že sa šetrí na využitie v zime na údržbu chodníkov, pozmetá a posype 
celú obec. Keď sa zničí v lete, obec nemá posypový stroj.  
 
p. Kyselica uviedol, že za 3 tis. € môže obec získať zariadenie v hodnote 60 tis. €, no je 
podstatné, aby splnilo účel.  
Mgr. Kováč navrhol ísť do zámeru výsadby zelene na ulici Ďurka Langsfelda.  
 
Ing. Dianovský navrhol kombináciu činností C1/A3. 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia odporúča zapojiť sa do projektu 
z Envirofondu na nákup malého traktora. Maximálna výška poskytnutia finančných 
prostriedkov 60 tis. €, spoluúčasť obce 5%. 
 
Hlasovanie za návrh Ing. Dianovského – kombinácia A3/C1: 
Za: 8 (Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela 
Pecková, MUDr. Richard Koyš,  Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert, Mgr. Róbert 
Kováč) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 3 ( Ľubomír Kyselica, Mgr. Veronika Ďaďová, Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD.) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo 
-  predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Enviromentálneho fondu z výzvy „A3“ na nákup 
komunálneho vozidla  v kombinácii A3 s príslušenstvom 
-   zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
-  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 5000 EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške  100.000 
EUR 
-   zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu  
II. schvaľuje :  
- predloženie žiadosti o poskytnutie dotácie Enviromentálneho fondu z výzvy „A3“ na nákup 
komunálneho vozidla  v kombinácií  A3 s príslušenstvom 
- zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci 
- zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 5000 EUR (5%) z celkovej sumy oprávnených výdavkov projektu vo výške  100.000 
EUR 
- zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov projektu  
Za: 9 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Martin Giert, JUDr. Mgr. Peter 
Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, MUDr. Richard Koyš, Ing. 
Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ľubomír Kyselica) 
Počas hlasovania chýbala Mgr. Ďaďová. 
 
Grant nadácie Slovenskej sporiteľne 
 
p. prednostka informovala o možnosti podania projektu na revitalizáciu priestoru okolo 
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studničky na Hradiskách (osadenie altánku, lavičiek, ohniska, zeleň a.i.). 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo 
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške 8.000,- Eur Nadácie Slovenskej 
sporiteľne z výzvy “na predkladanie projektov v 2. ročníku grantového programu #mamnato” 
na revitalizáciu priestoru okolo studničky na Hradiskách (osadenie altánku, lavičiek, ohniska, 
zeleň a.i.) 
-   zabezpečenie realizácie projektu v maximálnej výške 8.500,- Eur v súlade s podmienkami 
poskytnutia pomoci 
II. schvaľuje :  
- predloženie žiadosti o poskytnutie grantu vo výške 8.000,- Eur Nadácie Slovenskej 
sporiteľne z výzvy “na predkladanie projektov v 2. ročníku grantového programu #mamnato” 
na revitalizáciu priestoru okolo studničky na Hradiskách (osadenie altánku, lavičiek, ohniska, 
zeleň a.i.) 
-   zabezpečenie realizácie projektu v maximálnej výške 8.500,- Eur v súlade s podmienkami 
poskytnutia pomoci 
Za: 10 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. VeronikaĎaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 1 (Ing. Marián Dianovský) 
 
Zámer výstavby IBV Hubová 
 
p. prednostka informovala, že v Hrabinách v IBV Kowařovský je ulica vo vlastníctve rím.-
kat. cirkvi ako aj pozemky okolo. V strede je individuálna výstavba. Jediná možnosť riešenia 
je ponúknuť to developerovi, aby bola urobená cesta. Developer v súčinnosti s rím.-kat. 
cirkvou zo strany obce, obec by to odkúpila ako v prípade spoločnosti Mate za 1 €. 
 
p. Kyselica uviedol, že ho zaráža, že najskôr sa urobila výstavba, potom sa rieši cesta.  
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. skonštatoval, že stavebníci boli zavedení.  
 
p. prednostka uviedla, že z pohľadu stavebného povolenia je potrebné, aby bol zabezpečený 
prístup, nie je potrebná cesta.  
 
Doc. Ing. Bulej uviedol, že je potrebné doriešiť prepojenie s ul. Fatranskou.  
 
Stavebná komisia odporúča obecnému zastupiteľstvu vyjadriť súhlas s budúcim 
nadobudnutím majetku do vlastníctva obce Sučany. Predmetom je stavba cesty 
vrátane pozemku a verejného osvetlenia  na ulici Hubová za cenu 1 €. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo 
Zámer výstavby IBV na ul. Hubová 
II. schvaľuje :  
Nadobudnutie vystavanej infraštruktúry k výstavbe IBV na ul. Hubová, a to: 
- cesty na pozemkoch parc.č. 4553/4 a parc.č. 4553/23, k.ú. Sučany za 1,- Eur a 
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- pozemku parc.č. 4553/4 za 1,- Eur a 
- pozemku parc.č. 4553/23 za 1,- Eur 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Obnova knižničného fondu 
 
p. prednostka informovala o projekte obnovy knižničného fondu.  
 
p. prednostka informovala o návrhu f. Mate na riešenie novej zástavby, zahustenia daného 
územia s vyčlenením plochy pre obchod a ihrisko. Predniesli nové zakreslenie územia, cesta 
popri p. Valachovej bude ako jednosmerka smerom na ul. Fatranskú. 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že pôvodný návrh bol na riešení stavebnej komisie zavrhnutý, 
komisia trvala na vyčlenení priestoru na obchod a ihrisko.  
 
Mgr. Kováč uviedol, že nesedí výmera detského ihriska.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany 
/komunitné centrum, BD 40BJ Hradiská, Športový dom, kotolňa ZŠ, optická sieť, projekt 
TSP, kompostéry, cyklocesta, obnova knižničného fondu, studnička na Hradiskách, IBV 
Hrabiny - Hubová, nákup traktora z prostriedkov enviromentálneho fondu, zámery výstavby 
spol. RRA, a.s. a.i./ 
II. berie na vedomie 
informácie o projektoch a realizovaných investičných zámeroch v obci Sučany 
/komunitné centrum, BD 40BJ Hradiská, Športový dom, kotolňa ZŠ, optická sieť, projekt 
TSP, kompostéry, cyklocesta, obnova knižničného fondu, studnička na Hradiskách, IBV 
Hrabiny - Hubová, nákup traktora z prostriedkov enviromentálneho fondu, zámery výstavby 
spol. RRA, a.s. ai./ 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Zvýšenie platu starostu 
 
p. Kyselica navrhol zvýšenie platu p. starostu o 30 %. 
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Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo 
na návrh poslanca Ľubomíra Kyselicu navýšenie platu starostovi obce o 30% z aktuálneho 
platu. 
II. rozhodlo  
o navýšení platu starostovi obce o 30% z aktuálneho  platu 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Informácia o podaných námietkach k ÚPN-O Sučany 
 
p. starosta informoval, že prítomným zaslal podklady elektronicky. Informoval, že pozajtra je 
sedenie so spracovateľmi – Ing. Konfálovou, architektom Krajčím a p. Mikušovou, ktorá 
spracovávala pripomienky. Bol by rád, keby sa mohli stretnutia zúčastniť.  
Je potrebné riešiť pripomienky Prefy, IBV Plutva, pripomienky p. Sušienkovej, p. Varinskej, 
p. Pánisa, Kompostáreň.  
Uviedol, že sú potrebné informácie od poslancov k týmto 5. bodom.  
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že sa jedná o podkladový materiál do nasledujúcich 40 rokov, 
je potrebné ho dlhšie prerokovať. Ak sa rozhodne, že v danej lokalite výstavba nebude, je to 
rozhodnutie na dlhú dobu.  
 
p. starosta povedal, že sa jedná o 5 priorít. Je potrebné zaslať jednoznačné stanovisko 
(súhlasím/nesúhlasím/akceptujem). V konečnom dôsledku je definitívne rozhodnutie na 
obecnom zastupiteľstve.  
 
Žiadosť o dotáciu Futbalového oddielu Tatran Sučany 
 
p. starosta informoval, že boli doručené dve žiadosti FO Tatran Sučany: 
- žiadosť o dofinancovanie v r. 2019 
- žiadosť o dotáciu pre r. 2020 
 
Mgr. Ďaďová odporučila ako ústretový krok k financovaniu futbalového oddielu zavedenie 
vzdelávacích poukazov, členských príspevkov.  
 
JUDr. Miert uviedol, že ekonomická komisia sa žiadosťou zaoberala, neodporúča žiadosti 
vyhovieť, odporúča dofinancovanie formou príspevkov od rodičov.  
 
p. Kyselica uviedol, že futbalový oddiel nechce zaviesť platenie členských príspevkov z 
dôvodu, že deti odídu do Fomatu. Jedná sa o 50 detí, pri príspevku 10 € mesačne je to za 6 
mesiacov 3 tis. €. 
 
Ing. Dianovský uviedol, že dotácia bola schválená nižšia, ako futbalový oddiel požadoval s 
tým, že sa ešte bude riešiť. V oddieli je registrovaných 50 detí, členovia futbalového oddielu 
majú odpracované stovky hodín.  
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Rozprava: Doc. Ing. Bulej, PhD., Mgr. Kováč, hlavná kontrolórka 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že Futbalový oddiel je stále nespokojný. Jedna vec je dotácia, 
druhá vec je iná forma pomoci (platená hospodárka, spoluúčasť na projektoch). 
 
Mgr. Kováč uviedol, že na zasadnutí mimoriadneho obecného zastupiteľstva sa riešil projekt 
na šatňové kontajnery, ochota k spolupráci je. Je potrebné sa zaoberať aj inou možnosťou 
financovania (Centrum voľného času). 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že netreba sa báť urobiť krok, ktorý je neprirodzený, zriadiť Centrum 
voľného času. Sociálne slabším deťom je možné poskytnúť príspevok sociálnej komisie.  
 
Hlavná kontrolórka uviedla, že v zmene rozpočtu sa s poskytnutím dotácie nerátalo, bude 
potrebné urobiť úpravu. V decembri sa bude schvaľovať rozpočet na budúci rok. Ak sa 
uvažuje s dotáciou vo výške 27 tis. €, tak v rozpočte treba rátať s výdavkami športových 
zariadení.  
 
Doc. Ing. Bulej navrhol poskytnutie dotácie vo výške 2 tis. €. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo: 
I. prerokovalo   
Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na 
rok 2019 vo výške 2000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu 
majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO. 

II.  neschvaľuje 

Poskytnutie dotácie Futbalovému oddielu Tatran Sučany z rozpočtu na rok 2019 vo výške 
2000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu majetku obce a na 
zabezpečenie činnosti FO: 
Za: 5 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Martin Giert,  MUDr. Richard 
Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová,) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 (Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH.,  
Mgr. Gabriela Pecková, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo   
Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na 
rok 2019 vo výške 2000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu 
majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO. 

II.  neschvaľuje 

Poskytnutie dotácie Futbalovému oddielu Tatran Sučany z rozpočtu na rok 2019 vo výške 
2000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu majetku obce a na 
zabezpečenie činnosti FO: 
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Za: 5 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč,   Martin Giert,  MUDr. Richard 
Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová,) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 6 (Ľubomír Kyselica, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská,  
MPH., Mgr. Gabriela Pecková, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav Miert) 
Žiadosť nebola schválená. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo   
Žiadosť o poskytnutie dotácie pre Futbalový oddiel Tatran Sučany z rozpočtu obce Sučany na 
rok 2019 vo výške 3000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu 
majetku obce a na zabezpečenie činnosti FO. 

II.  neschvaľuje 

Poskytnutie dotácie Futbalovému oddielu Tatran Sučany z rozpočtu na rok 2019 vo výške 
3000 € na rozvoj športu mládeže a obyvateľov obce, rozvoj a údržbu majetku obce a na 
zabezpečenie činnosti FO: 
Za: 4 ( Ľubomír Kyselica,  Martin Giert,  MUDr. Richard Koyš,  Ing. Marián Dianovský,) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 7 (JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela  
Pecková, Mgr. Veronika Ďaďová, JUDr. Miroslav Miert) 
Žiadosť nebola schválená. 
 
Zmena rozpočtu obce na rok 2019 
 
p. starosta uviedol, že materiál zachytáva bežné výdavky, ktoré neboli v rozpočte riešené 
(komunitné centrum, strecha, upchatá kanalizácia, náklady na odvody). Všetky náklady sú 
rozpracované.  
 
JUDr. Miert uviedol, že ekonomická komisia doporučuje zmenu rozpočtu schváliť.  
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh zmeny rozpočtu obce pre rok 2019 k 22.10. 2019   
Bežné príjmy :       Daň zo závislej činnosti FO                          P111 003              41           6 000,-     + 
Bežné príjmy spolu :                                                                                                                             36 000,- 
 
Bežné výdavky :   Komunitné centrum   09.5.0        V632 001  41              1 000,-    +      
                                Komunitné centrum   09.5.0        V632 002 41                 100,-    +      
                                Komunitné centrum    09.5.0        V632 005 41                 200,-    +      
                                Komunitné centrum   09.5.0        V633 001 41                 600,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V633 002 41              1 000,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V633 004 41             2  000,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V637 001 41                 200,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V637 005 41                 900,-    + 
                               Poistné do VŠZP   06.2.0       V621              41              4 800,-    + 
                               Poistné do VŠZP   08.2.0        V621              41                 200,-    + 
                               Poistné do ostatných ZP   01.1.1         V623             41              1 000,-    + 
                               Poistné do ostatných ZP   09.1.1.1      V623             41              2 500,-    + 
                               Na nemocenské poistenie  01.1.1         V625 001      41                300,-    + 
                               Na nemocenské poistenie  05.1.0         V625 001      41                   60,-    + 
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                               Na nemocenské poistenie  06.2.0         V625 001      41                   40,-    + 
                               Na starobné poistenie   01.1.1         V625 002      41              1 200,-    + 
                               Na starobné poistenie   05.1.0         V625 002      41                   50,-    + 
                               Na starobné poistenie   06.2.0         V625 002      41              1 950,-    + 
                               Na starobné poistenie   08.2.0         V625 002      41                 350,-    + 
                               Na starobné poistenie   09.1.1.1      V625 002      41                 450,-    + 
                               Na starobné poistenie   09.6.0.1      V625 002      41              1 400,-    + 
                               Na invalidné poistenie   01.1.1         V625 004      41              4 500,-    + 
                               Na invalidné poistenie   01.3.3         V625 004      41                 300,-    + 
                               Na invalidné poistenie   03.2.0         V625 004      41                 850,-    + 
                               Na invalidné poistenie   06.2.0         V625 004      41                 900,-    + 
                               Na invalidné poistenie   08.2.0         V625 004      41                 200,-    + 
                               Na invalidné poistenie   09.1.1.1      V625 004      41             2 300,-    + 
                               Na invalidné poistenie   09.6.0.1      V625 004      41                 200,-    + 
                               Na invalidné poistenie   10.1.2         V625 004      41                 150,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  01.1.1         V625 005      41                 900,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  01.3.3         V625 005      41                   90,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  06.2.0         V625 005      41                 200,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  09.1.1.1      V625 005      41                   50,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  10.1.2         V625 005      41                    10,-    + 
                               Na poistenie do RF solidarity  08.2.0         V625 007      41                    50,-    + 
                               Príspevok do DDP    01.1.1         V627              41              3 000,-    + 
                               Príspevok do DDP    01.3.3         V627              41                 150,-    + 
                               Príspevok do DDP    03.2.0         V627              41                 800,-    + 
                               Príspevok do DDP    09.1.1.1      V627              41                 700,-    + 
                               Príspevok do DDP    09.6.0.1      V627              41                 350,-    + 
Bežné výdavky spolu :                                                                                                                                       36 000,- 

II. schvaľuje  

Zmenu rozpočtu obce pre rok 2019 k 22.10. 2019 
Bežné príjmy :       Daň zo závislej činnosti FO                          P111 003              41           6 000,-     + 
Bežné príjmy spolu :                                                                                                                36 000,- 
 
Bežné výdavky :    Komunitné centrum   09.5.0        V632 001  41              1 000,-    +      
                                Komunitné centrum   09.5.0        V632 002 41                 100,-    +      
                                Komunitné centrum    09.5.0        V632 005 41                 200,-    +      
                                Komunitné centrum   09.5.0        V633 001 41                 600,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V633 002 41              1 000,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V633 004 41             2  000,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V637 001 41                 200,-    + 
                                Komunitné centrum   09.5.0        V637 005 41              900,-    + 
                               Poistné do VŠZP    06.2.0       V621              41              4 800,-    + 
                               Poistné do VŠZP    08.2.0        V621              41                 200,-    + 
                               Poistné do ostatných ZP   01.1.1         V623             41              1 000,-    + 
                               Poistné do ostatných ZP   09.1.1.1      V623             41              2 500,-    + 
                               Na nemocenské poistenie   01.1.1         V625 001      41                300,-    + 
                               Na nemocenské poistenie   05.1.0         V625 001      41                   60,-    + 
                               Na nemocenské poistenie   06.2.0         V625 001      41                   40,-    + 
                               Na starobné poistenie   01.1.1         V625 002      41              1 200,-    + 
                               Na starobné poistenie   05.1.0         V625 002      41                   50,-    + 
                               Na starobné poistenie   06.2.0         V625 002      41              1 950,-    + 
                               Na starobné poistenie   08.2.0         V625 002      41                 350,-    + 
                               Na starobné poistenie   09.1.1.1      V625 002      41                 450,-    + 
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                               Na starobné poistenie   09.6.0.1      V625 002      41              1 400,-    + 
                               Na invalidné poistenie   01.1.1         V625 004      41              4 500,-    + 
                               Na invalidné poistenie   01.3.3         V625 004      41                 300,-    + 
                               Na invalidné poistenie   03.2.0         V625 004      41                 850,-    + 
                               Na invalidné poistenie   06.2.0         V625 004      41                 900,-    + 
                               Na invalidné poistenie   08.2.0         V625 004      41                 200,-    + 
                               Na invalidné poistenie   09.1.1.1      V625 004      41             2 300,-    + 
                               Na invalidné poistenie   09.6.0.1      V625 004      41                 200,-    + 
                               Na invalidné poistenie   10.1.2         V625 004      41                 150,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  01.1.1         V625 005      41                 900,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  01.3.3         V625 005      41                   90,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  06.2.0         V625 005      41                 200,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  09.1.1.1      V625 005      41                   50,-    + 
                               Na poistenie v nezamestnanosti  10.1.2         V625 005      41                    10,-    + 
                               Na poistenie do RF solidarity  08.2.0         V625 007      41                    50,-    + 
                               Príspevok do DDP    01.1.1         V627              41              3 000,-    + 
                               Príspevok do DDP    01.3.3         V627              41                 150,-    + 
                               Príspevok do DDP    03.2.0         V627              41                 800,-    + 
                               Príspevok do DDP    09.1.1.1      V627              41                 700,-    + 
                               Príspevok do DDP    09.6.0.1         V627           41                 350,-    + 
Bežné výdavky spolu :                                                                                                                                       36 000,- 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Správy z komisií OcZ 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. uviedol, že stavebná komisia sa zaoberala individuálnou bytovou 
výstavbou Brezina, požiadavkami Prefy, osadením dopravnej značky na ul. Ď. Langsfelda, 
osvetlením prechodov pre chodcov na ceste I/11. 
 
Mgr. Kováč informoval, že komisia sa zaoberala poradovníkom pridelenia bytov. Cena 
nájmu  je stanovená na 3,80 €/m2. Ďalej riešila výsadbu drevín, bunky pri Váhu. 
Povedal, že lipa vysadená za obecným úradom mala byť vysadená pri knižnici. 
 
p. starosta uviedol, že lipu vysadila Ing. Bencová. Boli vytipované dve lokality na výsadbu – 
za Robotníckym domom a pri obecnom úrade. Keď bude vadiť, je možné ju presadiť, nájsť 
jej vhodný priestor. 
 
MUDr. Trnovská, MPH. informovala o činnosti sociálnej komisie. Uviedla, že akcie Deň 
lekárov sa zúčastnilo 27 lekárov. Ambulanciu MUDr. Kočalkovej prevzal MUDr. Ivanov. 
Komisia vyhlásila akciu „Pestrofarebná jeseň“. 
 
JUDr. Miert informoval o činnosti ekonomickej komisie. Jednotlivé stanoviská komisie boli 
priebežne podané pri prijímaní uznesení. 
Informoval, že komisia verejného poriadku požiadala o navýšenie pracovníkov OHZ o jedno 
pracovné miesto, čo by sa malo premietnuť do rozpočtu. 
 
p. starosta uviedol, že v materskej škole chýba jedna pracovná sila v kuchyni. Ideálne by bolo 
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aj navýšenie pracovníkov stavebného úradu, sociálneho referátu. 
 
Mgr. Ďaďová uviedla, že kultúrna komisia pripravuje Jarmok ľudových remesiel na 
7.12.2019. 
Požiadala o zmenu člena kultúrnej komisie – Mgr. Vladimíra Olberta nahradiť Mgr. Evou 
Belicovou. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh členov komisie kultúry a športu na odvolanie člena Mgr. Vladimíra Olberta z redakčnej 
rady Nových Sučianskych Zvestí 

I. odvoláva 

Mgr. Vladimíra Olberta z redakčnej rady Nových Sučianskych Zvestí 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
návrh členov komisie kultúry a športu na vymenovanie Mgr. Evy Belicovej za člena v 
redakčnej rade Nových Sučianskych Zvestí 

II. menuje 

Mgr. Evu Belicovú za člena v redakčnej rade Nových Sučianskych Zvestí 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
p. starosta informoval o návrhu predsedu ekonomickej komisie na vymenovanie Ing. 
Kataríny  Poliačkovej za zapisovateľku komisie. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 
I. prerokovalo 
Návrh predsedu ekonomickej komisie na vymenovanie Ing. Katarínu Poliačkovú za 
zapisovateľa ekonomickej komisie  
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II. menuje  

Ing. Katarínu Poliačkovú  za zapisovateľa ekonomickej komisie 

Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková,  
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav  
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
JUDr. Mgr. Belica informoval, že 3. alebo 4.11.2019 príde p. František Mikloško. 
 
Rôzne 
 
Doc. Ing. Bulej, PhD. informoval, že Rada základnej školy na svojom zasadnutí 15.10.2019 
prerokovala Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti. Požaduje zriadiť altánok v areáli ZŠ. 
Informoval, že je potrebné skontrolovať stav multifunkčného ihriska a urobiť jeho 
rekonštrukciu. Riaditeľka ZŠ upozornila, že na jar bude potrebné menovať radu školy. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  

I. prerokovalo   
       Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 

Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany za školský rok 2018/2019  

II. berie na vedomie 
    Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej výsledkoch a podmienkach v Základnej škole 

Slovenského národného povstania, Partizánska 13, Sučany za školský rok 2018/2019  
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
MUDr. Koyš navrhol zvýšenie daní. 
 
p. starosta sa opýtal na zavedenie dane za rozvoj. 
 
Mgr. Ďaďová sa opýtala na riešenie situácie s potkanmi na ul. Fučíkova. 
 
p. starosta odpovedal, že situácia sa riešila v spolupráci s Turvodom, Fedorex nasadil lapače 
potkanov v spolupráci s obcou v rádiuse.  
 
p. prednostka informovala, že 5.12.2019 prebehne súdne pojednávanie s f. Sagacita.  
 
p. starosta informoval o Správe o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti 
v materskej škole. Dnes bola vykonaná v materskej škole kontrola Regionálneho úradu 
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verejného zdravotníctva k zatepleniu pergoly, nemajú k prevádzke námietky. V blízkej dobe 
bude potrebné vykonať rekonštrukciu sociálnych zariadení. 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo 

I. prerokovalo   
       Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti  v Materskej škole 

Hurbanova 10, 038 52 Sučany  za školský rok 2018/2019 

II. berie na vedomie 
Správu o výsledkoch a podmienkach výchovno-vzdelávacej činnosti  v Materskej škole   
Hurbanova 10, 038 52 Sučany  za školský rok 2018/2019 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
JUDr. Mgr. Belica informoval o činnosti komisie verejného poriadku. 
 
Návrh na vyradenie majetku 
 
Hlasovanie za prijatie uznesenia, ktorým obecné zastupiteľstvo  
I. prerokovalo 
Návrh na vyradenie majetku: OTE 1371 strieborný ohňostroj, OTE 1315-1 Stan 3x3 oceľový 
modrý, OTE 1314 Stan oceľový, OTE 1315 Stan 3x3 oceľový modrý, OTE996 Skartátor 

II. schvaľuje  
vyradenie majetku: OTE 1371 strieborný ohňostroj, OTE 1315-1 Stan 3x3 oceľový modrý, 
OTE 1314 Stan oceľový, OTE 1315 Stan 3x3 oceľový modrý, OTE996 Skartátor 
Za: 11 (Doc. Ing. Vladimír Bulej, PhD., Mgr. Róbert Kováč, Ľubomír Kyselica,  Martin 
Giert, JUDr. Mgr. Peter Belica, MUDr. Iveta Trnovská, MPH., Mgr. Gabriela Pecková, 
MUDr. Richard Koyš, Mgr. Veronika Ďaďová, Ing. Marián Dianovský, JUDr. Miroslav 
Miert) 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
 
Hlavná kontrolórka informovala prítomných o nástupe na materskú dovolenku. Návrat z 
materskej dovolenky vyplynie podľa okolností. 
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Interpelácie 
Do interpelácií sa nikto neprihlásil. 
 
 
Záver 
 
Nakoľko nebolo viac bodov jednania, p. starosta poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie 
obecného zastupiteľstva o 22,28 hod. ukončil. 
 
 
 
 
          

........................................ 

                                           Viera Jašeková   

                                             zapisovateľka                                  

 

 

 

   .....................................            .............................................. 

                               Martin Giert                         Ľubomír Kyselica 
                       overovateľ     overovateľ 

 

 

 

 

                              ........................................    ........................................

            Mgr. Eva Belicová                   Martin Rybár 

   prednostka OcÚ             starosta obce 
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Prezenčná listina  
zo zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Sučany  

konaného dňa 22.10.2019 v zasadačke Robotníckeho kultúrneho domu v Sučanoch 

 
 
 
 
P r í t o m n o s ť   n a   z a s a d n u t í : 
 
Funkcionári OcÚ: 
 

1.   Martin Rybár    -   starosta obce 
      2.   Mgr. Eva Belicová   -   prednostka obecného úradu 

3.   Mgr. Lenka Žuchová   -   hlavná kontrolórka  
 
P o s l a n c i :     
 

1. MUDr. Richard Koyš    
2. Mgr. Veronika Ďaďová 
3. Mgr. Róbert Kováč 
4. JUDr. Mgr. Peter Belica 
5. JUDr. Miroslav Miert   
6. Ľubomír Kyselica 
7. Ing. Marián Dianovský  
8. MUDr. Iveta Trnovská, MPH.  
9. Ing. Vladimír Bulej, PhD.  
10. Mgr. Gabriela Pecková 
11. Martin Giert  

 
Ostatní prítomní: 
1. Viera Jašeková    -   zapisovateľka 
 
 
 
 
H o s t i a :   
 

 - viď prezenčná listina 
 
 


